
 

ZAPISNIK 
 

7. - izredne seje Sveta Krajevne skupnosti Lesce,  
ki je bila  v ponedeljek, dne 4. 12. 2023, ob 18. uri, 

v sejni sobi Krajevne skupnosti 
 
Prisotni: Špela Globočnik, Zlatica Demšar, Franci Kapus, Branko Rupar, Jože 
Mlinarič, Matej Burgar, Branko Nerat, Andrej Jalen in Planinšek Matjaž 
 
Opravičeno odsotni: Miha Gluščič in Mojca Bešter 
 
 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce 
sklepčen, zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red: 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Pobuda za pripravo OPPN za del območja LE 01 – Center Lesce (7. 
Zgornja terasa)  

 
 
Seja je bila sklicana izrecno za točko dnevnega reda.  
 
Člani Sveta KS so bili s strani Občine Radovljica vabljeni na predstavitev  strokovne 

podlage, pripravljene  za območje 7 v Zazidalnem načrtu Center Lesce, ki je bila 25. 

9. 2023 v sejni dvorani Občine Radovljica.   

Občina Radovljica je dne 29. 11. 2023, v dvorani KS Lesce, pripravila  Predstavitev 

pobude za pripravo OPPN za del območja le 01 - Center Lesce (7. zgornja terasa). 

 

Od 6.  novembra 2023 do vključno 6. decembra 2023 je odprto posvetovanje z 

javnostjo k vključitvi v pripravo Občinskega podrobnega prostorskega načrta za del 

območja LE 01 – Center Lesce (7. Zgornja terasa). 

 

Člani sveta KS Lesce so na seji razpravljali o pobudi za pripravo obravnavanega 

OPPN-ja.  

Člana sveta KS Lesce Jože Mlinarič in Matjaž Planinšek sta podala mnenje, da je 

ureditev tega prostora potrebno urejati celostno in obravnavati širše območje 

prostora ter upoštevati že načrtovane spremembe obstoječe infrastrukture ter izvesti 

analizo ostale obstoječe infrastrukture, če je le ta še zadostna.  



 

Člani Sveta so bili enotni, da je pri urejanju prostora potrebno narediti tudi prometno 

študijo in s tem vplive izgradnje nove oziroma nadgradnje stare prometne 

infrastrukture (železnica).  

Predvideti pa je potrebno tudi izgradnjo javnih programov, potrebnih za Lesce 

(večnamenska dvorana, ki jo Lesce čakajo že več desetletij, zdravstveni dom, 

medgeneracijski center s knjižnico,…). Ti so v osnutku predloga za pripravo 

dotičnega OPPN-ja opredeljeni kot razširitev Družbenega centra, kar pa za Lesce ni 

perspektivno. Pri Družbenem centru je prostora za izgradnjo javnega programa 

premalo. 

 

Član Sveta KS, Matjaž Planinšek je predlagal, da Občina Radovljica zemljišča, ki jih 

ima v lasti na obravnavanem območju nameni gradnji neprofitnih stanovanj za krajane. 

V kolikor pa se Občina Radovljica na predmetnem območju odloči za prodajo zemljišč, 

pa naj sredstva od prodaje nameni za izgradnjo javnega programa za potrebe Lesc.   

 

Predlagano je tudi bilo, da Občina Radovljica za omenjeno območje pripravi natečaj, 

iz katerega bo na voljo več opcij za ureditev predmetnega območja. Pri tem naj ima 

aktivno vlogo tudi Svet KS Lesce. 

 

SKLEP: Pripravijo se stališča in pripombe na Vabilo javnosti k vključitvi v 

pripravo Občinskega podrobnega prostorskega načrta za del območja LE 01 – 

Center Lesce. Pri pripravi stališč in predlogov se upošteva razprava na 7. - 

izredni seji Sveta KS Lesce ter zapis Janeza Urbanca v pismu članom Sveta KS 

Lesce. Po potrebi se v zapis vključi Janeza Urbanca osebno. 

 

 

 
    
   Špela Globočnik 
  Predsednica Sveta KS Lesce 


